

Dr. Areej Abu jwed
General Manager



## من نحــن ؟

تتبنى أكاديمية أريج العديد من الخطط والاستراتيجيات في تقديم برامجها التعليمية والتدريبية و التي تم تطويرها باشراف مجموعة مختارة من المحاضرين الذين اكتسبوا خبراتهم من خلال عملهم في مجالات مختلفةوالتي مكنتهم من استقراء احتياجات الطالب التعليمية والتدريبية بالإضافة إلى رصد اتجاهات العملية التعليمية على مستوى العالم الذي يتجه نحو تحسين القدرات الاستيعابية و المهارية للطلاب.

## Who are we?

Areej academy approaches providing its educational and training programs with several plans and strategies. They have been developed with full knowledge by lecturers who have gained experience through their work in different fields and can extrapolate the student's educational, training needs, and educational capabilities. In addition to that, they monitor the trends of the educational process on the level of the world that is moving towards employing the absorptive capacities of students and educational programs to meet the needs and requirements of society and the students together in various areas of life.



# رۇيتنا ..

تهدف مجموعة أريج إلى تمكين كافة فئات المجتمع وتطوير مهاراتهم وتجسيد وتحقيق الرؤية في احتواء وتطوير الفئات الشبابية، الحد من البطالة وتمكينهم وإبراز دورهم في بناء الوطن. كما انها ابتكرت حلولا في الزراعة والنقل والتعليم والصحة والسياحة باستخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي لإيجاد حلول لجميع القطاعات لمواجهة أي ظرف أو جائحة قد تواجهها الدولة والنتائج التي تحققت من خلال إطلاق مجموعة أربج.

## Our vision...

Areej Group aims to help all society members serve the community, develop the skills of community groups, embody and achieve the vision in containing and developing youth groups, reducing unemployment, empowering them and highlighting their role in building the country. As it has invented solutions in agriculture, transport, education, health and tourism using artificial intelligence techniques to find solutions for all sectors to face any circumstance or pandemic that the country might face and the results achieved through the launch of the Areej Group.



## مجالاتنا ..

#### **Practical Training**

It is either through external centers specialized in professional practical training or through the establishment of specialized training centers in the cooperation with universities and under their supervision, where the student, through training for an academic year, obtains integrated skills that qualify them to enter the labor market in the strongest training standards, taking into account the foundations of public safety for the student. Once they pass successfully the practical training according to an evaluation book issued by accredited training centers, the student receives a one-year practical training document in their field of study

## التدريب العملي

يكون اما عبر مراكز خارجية متخصصة بالتدريب العملي المهني او عبر انشاء مراكز متخصصة بالتدريب بالتعاون مع الجامعات وتحت اشرافها حيث يحصل الطالب من خلال تدريبه لمدة سنة دراسية على مهارات متكاملة تؤهله لدخول سوق العمل في اقوى معايير التدريب العملي وفق كتاب تقييم يتم اصداره من مراكز التدريب المعتمد ويحصل الطالب على وثيقة تدريب عملي مدة عام في مجال دراسته











## محالاتنا ..

#### **Training Diploma**

A system specialized in training courses and characterized by comprehensiveness and customization. The training duration is two academic years, which will extend according to a schedule consisting of three stages that will be in the subsequent schedule. The specialties held are selected according to a specialized study on the need of the labor market for jobs and increased job creation and public services. Field training extends over 3 months in which the student practices the actual work through their association with companies active in the market, in addition to the student receiving their monthly financial dues as an initial salary allowance.

## الدبلوم التدريبي

نظام متخصص في الدورات التدريبية ويتميز بالشمولية والتخصص الدقيق. مدة التدريب سنتان دراسيتان ، والتي تقسم وفقا لجدول زمني يتكون من ثلاث مراحل. يتم اختيار التخصصات التي تقام بناء على دراسة موسعة لحاجات سوق العمل للوظائف. يمتد التدريب الميداني على مدى 3 أشهر يمارس فيها الطالب العمل الفعلي من خلال ارتباطه بشركات فاعلة في السوق، بالإضافة إلى حصول الطالب على مستحقاته المالية الشهرية كبدل راتب أولى







من ارشيف طلابنا اثناء فترة التدريب



## محالاتنا ..

#### **Heoretical Training**

It is held on campus where the student obtains a certified and accredited certificate issued by the university in his specialization. The duration of the training is one academic year divided into two semesters, three months per semester's practical training, which is held in cooperation with centers, institutes, and institutions specialized in practical training. The student obtains a training document and general experience in his field of specialization where the duration of training is an academic year by 6 continuous months in the field training, it is held in companies active in the market where the student acquires extensive experience through their practice of work; the student experiences the real one directly after and its duration is 3 months in which the student receives a monthly salary allowance.

### التدريب النظرى

يقام في الحرم الجامعي حيث يحصل الطالب على شهادة مصدقة ومعتمدة صادرة عن الجامعة في تخصصه. مدة التدريب سنة دراسية واحدة مقسمة الى فصلين دراسيين، ثلاثة أشهر لكل فصل دراسي الالتدريب العملي، والذي يقام بالتعاون مع المراكز والمعاهد والمؤسسات المتخصصة في التدريب العملي. يحصل الطالب على وثيقة تدريبية وخبرة عامة في مجال تخصصه حيث تكون مدة التدريب سنة دراسية بواقع 6 أشهر متواصلة في التدريب الميداني، ويتم عقدها في الشركات العاملة في السوق حيث يكتسب الطالب خبرة واسعة من خلال السوق حيث يكتسب الطالب خبرة واسعة من خلال ممارسته للعمل. يختبر الطالب التجربة الحقيقية بعد ذلك مباشرة ومدتها 3 أشهر يحصل فيها لطالب على بدل راتب شهري.







من ارشيف طلابنا اثناء فترة التدريب



## Diplomas and majors...

- Business Management
- Tourism And Airports Department
- Hospital And Medical Records Management
- The Technical Department
- Dental Care
- Hybrid Car Maintenance
- Medical Device Maintenance
- Sustainable Energy
- Leadership And Personal Skills Training
- Agricultural Production
- Animal Production
- Artificial Intelligence
- Cosmetic And Laser Techniques
- Clothes Designing
- Gold And Jewelry Making
- Cyber Security

## الدبلومات والتخصصات ..

- ادارة الاعمال
- ادارة السياحة والمطارات
- ادارةالمستشفيات والسجلات الطبية
  - الادارة الفنية
  - رعاية الاسنان
  - • صيانة سيارات الهايبرد
  - . صيانة الأجهزة الطبية
    - • الطاقة المتجددة
  - التدريب على القياده والمهاراتا .
    - الانتاج الزراعي
    - • الانتاج الحيواني
    - الذكاء الصناعي
    - • تقنيات التجميل والليزر
      - • تصمیم ازیاء
    - • صياغة ذهب ومجوهرات
      - • الامن السيبراني



# شركاء مع العديد من الجامعات الحكومية والخاصة عل المستوى الداخلي والخارجي

Partners With Many Public & Private Universities
At The Internal & External Level



























من ارشیف توقیع عدد من الاتفاقیات



Trainnig Academy Areej Academy for Consulting and Training

## مقتطفات من ارشیف اریج













اريج اكاديمي











أكاديمة أريج للاستشارات والتدريب Areej Academy for Consulting and Training

Amaan - Jordan University Street

079 79 71 666 - 078 02 41 989

info@areejacademy.com www.areejacademy.com

f 🎯 areej.academy



أكاديمة أريج للاستشارات والتدريب Areej Academy for Consulting and Training

# PROFILE COMPANY















شرکاء مع